
 
 

Referat styremøte Orkla Jeger og Fiskerforening 

Dato: 03.11.22 

Til stede: Dag Mæhle, Jan Tormod Sætre, Leif Ole Lillery, Vidar Flønes, Joakim Lian, Tor Åge 

Skinstad, Håkon Lund, Anna Lisa Hoseth 

Sakliste: 

- Fra utvalgene 

- Konsekvensutredning Ustmarka 

- Eventuelt 

Sak nr.: Tekst: 

1. Fra utvalgene:  
Fiskeutvalget: Nytt vald i Orkla på trappene.  
Studieutvalget: Jegerprøve første uka etter vinterferie 
Jaktutvalget: Har arrangert mårkurs, suksess. Introjakt hare 19/11.  

2 Forespørsel fra Norconsult ift konsekvensutredning for friluftsliv av Eiktyr 
industripark (Ustmarka) ønskes informasjon om hvor mye det fiskes i aktuelle vann 
(bjørktjønna og ålvatnet). Vi har svart: 
 
”Vi har ingen statistikk eller oversikt over bruken av disse vannene. Ut fra egen og 
våre medlemmers kjennskap vet jeg at det fiskes en del i begge. Sportegn rundt 
vannene viser også det. Ålvatnet er nylig rotenonbehandlet for å ta ut gjedde 
(uønsket art). Vannet har nå en fin ørretstamme. Det er lagt ned mye frivillig arbeid i 
forbindelse med rotenonbehandlingen. Området brukes mye til turaktivitet og 
sanking av bær og sopp. Det står mye hjort i området store deler av året og det er 
rikelig med småvilt som storfugl og orrfugl”.  
 

 Eventuelt:  
- Forespørsel fra Orkdal utmarksråd om samarbeid. Vi er positive. Arrangerer 

møte 15/11.  
 
 

Neste styremøte: 4. Desember: 19:00.  
 

 

Ref.: Vidar 


